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Onderwerp: Informatievoorziening groene sportvelden
Agendapunt: C.4 Raadsvoorstel Investering renovatie kunstgrasvelden
Ingediend door: Y. Nijsingh (D66)

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 9 april 2020;
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 
gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:
- Het college vervanging van de velden met rubber infill voorstaat omdat de kosten van kurk het 

financiële tekort groter maakt; 
- De voordelen van kurk ten opzichte van rubber vanuit het oogpunt van gezondheidsrisico’s 

verwaarloosbaar is gelet op de adviezen van RIVM en VSG en steun van de KNVB;
- Het mogelijk is negatieve milieueffecten te beperken door kantplanken toe te passen;
- Er een amendement is ingediend dat het tekort op de vervangingskosten laat oplopen van circa € 

184.000 naar ca € 450.000;
- De structurele kosten oplopen van circa € 15.000 naar circa € 30.000,- per jaar.

Overwegende dat:
- Er in de onderbouwing van het amendement wordt aangegeven dat men erkent dat het RIVM en KNVB 

rubber als veilig beschouwen maar er ook sprake is van studies met andere geluiden;
- Besluitvorming in de raad bij o.a. gezondheidsaspecten moet zijn gebaseerd op adviezen van daartoe 

bevoegde officiële Nederlandse instanties;
- Indien daar twijfel over zou bestaan er eerst aanvullende informatie zou moeten worden gevraagd of 

onderzoek zou moeten worden gedaan voordat besloten wordt tot dergelijke grote financiële uitgaven. 

Verzoekt het college/spreekt uit/draagt het college op:
- Met de bestuurders van voetbalclubs in gesprek gaan om de gevreesde gezondheidsrisico’s nader te 

laten toelichten;
- De objectieve en geldende Nederlandse onderzoeksresultaten aanvullend te delen (informeren/ 

bijeenkomsten) met leden en ouders van voetbalverenigingen.
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